

Bestyrelsesmøde, CK Aarhus, den 5. maj 2025

Referent: Jonas H. J.

Dagsorden/Referat:

1. Godkendelse af referat fra møde 7/4-25 :
 - a. **godkendt.**
2. Meddelelser
 - a. Kongelunden: Cykeldelen af Sportens Hus slap for besparelser, så det tegner p.t. godt. Arbejder p.t. med midlertidig pavillion/containere til crossarealet. Der er orienteringsmøde for alle interessenter den 26. maj. **350000 kr. besparelse ved at skære størrelse af klublokale. Er taget ud af kataloget og håber det kører. Ang. CX ser det fornuftigt ud. HVB skal til kongelunds sek. Omkring bygning ang. Cross området. Pavillon/container til arealet. Forespørgsel om en vil med til møde tirsdag 13. maj.**
 - b. Teknik-trænerkursus med Daniel. Var super hyggeligt og meget relevant med mange gode tips og tricks. Lidt synd, at vi kun var 6 i alt. **HVB fortæller hvad det gik ud på. Det var rigtig godt med en blanding af folk.**
 - c.
3. Runde - diverse nyt siden sidst..
 - a. Landevejssløb 2025: **Landevejssløbet 2025: Erik har ikke hørt fra Henrik ang. Skanderborg kommune ang. Godkendelse. Når denne er modtaget vil projektet gå videre. Officials mm. Stor/lille rute i Århus Kommune. Hvis S. komm. Ikke går. Det er sværere at søge hos Århus komm. da de har meget travlt. Hvad er prisen for landevejssløb og indtægter. Erik fortæller at det vil være en mindre underskudsforretning på 25000 kr. Har søgt Aarhus Kommune for at få tilskud til dække af evt. underskud. Budget er -50000 kr. HVB nævner Poul Eriks forslag om senior frivillige**
 - b. Opfølgning på Åbent Hus. Skal vi holde fast i konceptet eller tænke en ny model efter sommerferien? **Data kostede 4000 kr. på FB. 2000 kr. på forplejning. 800 kr. løn til frivillig. Der kom 11-13 stykker. Kun 3 nye medlemmer evt. Er det besværet værd. Giver det nok i forhold til nye medlemmer? NMM foreslår friendly rides, om det måske er noget. JOB fortæller hvordan han oplevelse var da han startede og hvordan det var til sidste arrangement. Skal vi fortsætte det 2 dage, og får vi nye medlemmer nok, eller bliver det en medlemsfest? EL synes at et friendly ride er en god idé, som Nick tidligere nævner. HVB synes ikke åbent hus er det værd. Bedre at få en ordentlig vinterstart. Gravel sæsonen skal evt. startes smartere op.**
 - c. Harzen. Der er stadig ledige pladser. Vil klubben sponsorer/tilskud så alle får enkeltværelser. Forslag til at evt. invitere udefra, og hvis man melder sig ind i klubben så får tilskud via klubben, og en jersey. Opslag på fb-gruppen og hjemmesiden. Åben for tilmelding igen til søndag d. 18. maj.
 - d. EL nævner at det Træner kursus igennem DGI blev aflyst da der kun var 2 tilmelde. Erik og Poul Erik. EL foreslog at de måske kunne forsøges igen med naboklubberne. Trænerne burde evt. tilmelde sig, så træningen der bliver bedre. Dette gælder turledere og trænere. Som opfordring. Trænere får større tilskud til turene (Harzen og Mallorca mm.) og godtgørelse. EL spørger om kan skal tale med DGI hos os, hvor naboklubberne også deltager. Så vi får flere til at tilmelde sig. Evt. hvis det kan ligge i August.

4. Supercamp og Grote Prijs til efteråret? Udskydes, hvis Joachim ikke deltager.
 - a. Udgår da JP ikke deltager
5. Frivillighed i klubben - vi udsatte punktet sidst, men det er jo stadig aktuelt. Kommentar fra Poul Erik: DGI holder et seminar om senior frivillige og så er jeg i gang med at søge østifternes fond om tilskud til et frivillig arrangement
 - a. EL nævner at har skrevet lidt dogmer til frivillighed. Mere planmæssigt forståelse til hjælpere og hvad tjansen egentlig går ud på. Men også hvilken "belønning" skal hjælpere have. Evt. et pointsystem, som giver billigere priser til klubfest. HVB siger at det er – i alle klubber i DK – så det er ikke ualmindeligt i foreninger. HVB nævner at næsten ingen forældre hjælper i klubben. Kunne det være en forpligtigelse til forældrene at engagere sig mere. Hjælpe til landevejsløb, klubfest, åbent hus mv. Hvis klubben skal kunne eksistere skal man hjælpe. Kontaktperson for frivillige. Vi har stadig ikke et arrangementsudvalg. Kodeks for hvordan vi gør klubben levende. Forventning om frivillighed. HVB vil gerne lave et udkast til frivillighed og få en levende klub.
6. Klubmesterskab juni (apropos ovenstående). Hvem tager sig af at arrangere det? Kan vi trække på de samme folk som sidste år?
 - a. Erik hvem stod for det sidste år? Det nogle 3 (Finn, Erik og Poul Erik og Hans) fra motionsudvalget. HVB vil gerne hjælpe med ungerne. Konceptet fra sidste år kan sagtens fungere igen. Gravel klubmesterskab? Stemningen er god for dette forslag. Nick spørger hvordan det plejer at foregå. EL forklarer hvordan og hvordan arrangementet efter ræs er. Krit på klubmesterskabsruten. Nick vil tjekke en rute i samme område til gravel mesterskab
7. Mødeplan for bestyrelsen 2025.

Møder frem til sommer::

- a. 5/5-25 kl. 19-21. Ref/forpl. Jonas HJ
- b. 2/6-25 kl. 19-21. Ref/forpl. Hans
- c. Forslag efter sommer:
- d. 4/8-25 kl. 18-20
- e. 1/9-25 kl: 18-20
- f. 6/10-25 kl. 18-20

Lang lørdag:

- g. 21/6-25 kl. 9-12. Ref/forpl. Joachim. Foreløbige temaer: Cross, Supercamp, Grote Prijs - hvad er muligt? Ej besluttet pga udskiftninger. Skal vi holde fast i den?

mødetiden til BM ændres til kl. 18. fra og med 2. juni. God idé at skubbe lang lørdag til efteråret. Da sommeren er for svær at finde datoer hvor alle kan. Forslag om sidste lørdag i oktober. 2. november 2025. Næste møde ændres til 16. 6. kl 18.

8. Evt.